
Těším se na drsnější trénink v Brně, říká talent roku
Hu§top€če - Vzrů§tem ne
nápadná, výkony n€pře
h]édnutelná, Dvanáctiletá
badmintonistka Maítina
Ševčiková z Hustopečí patň
v€ svém sportu k republi
kové špičce mezi žákyněmi,
což neuniklo pozomosti ani
pořadatelúm ankety spoŤ-
tovec roku okřegu Břeclav,
kteří mladou dívku whláslli
talentem roku.
o vítězství si drobná divka
řeklá třetim mlstem na re-
publikovém mistrovstvi v
badmintonu v kate8orii

mladšich žákyň a také dvě-
ma vyhranými m€zinárod-
nimi turnaji ve čtyřhře v
Německu a ve slovin§ku,

"Isem ráda, že j§em toto
ocenění ziska]a, protože je
to naposledy, co jsem mohla
lThřát, Přestupuji do Brna,"
prozřadi]a §vé plány do bu-
doucna hu§topečská odcho-
vankvně.
Ševčíi(ovou tak čekaji v no-
vém roce dvé radikálnl
změny, Kťomě pře§tupu z
klubu Á8rotec Hustopeče do
Bma, kde budé púsobit v

klubu Badminton Fsps MU,
ji rovněž čekají bitly se
staŤšimi híáčkami, zahraje
si totiž o věkovou kategoii
výše, mezi staršími žáký,Ťlě,
mi. 

"V Břně budou drsnějši
tréninký na které se těŠim,"
řekla odhodlaně mladá
Hustopečanka,
Podle svých slov pfišla k
badmintonu náhodott.
,,chtěla j§em zkusit nějaký
sport a zrovna nás naPadl
bádminton, Moc se mi zall
bil a hodně mě báví,' Dře-
sVědň]je Ševčtková, ktiŤá

trénuje dvakrát až tňkrát
týdně.
Volba spořtu evidentně
mladé divc€ Vyšla na !,ý-
bomou, a tak nadále sní
svuj velký §en, ,,Ráda bych
se jednou dostala na olym
piádu," prozradilé ševciková,
která by tak ráda napodo-
b a svúj vzoř,,,Mám íáda
petřa koukala," uzavřéla
odkazem na nejlepšiho čeg-
kého badmintonistu po-
sledního desetileti talento-
vaná hustopečská sportov.
kyně (pev)


